
iphone4内置电池 iphone4s原装拆机电池 苹果4代电池

产品名称 iphone4内置电池 iphone4s原装拆机电池
苹果4代电池

公司名称 广州奕川电子科技有限公司

价格 15.00/块

规格参数 品牌:iphone
型号:iphone4
类型:锂电池

公司地址 中国 广东 广州市荔湾区
靖远路18号鲲鹏数码港1F11档

联系电话 86-02034374576 18028659189

产品详情

产品：供应 iphone4内置电池 iphone4s原装拆机电池  苹果4代电池

 

    供应苹果产品所有配件，另有，iphone  ipad  ipod相关配件供应：

送话器，返回键，耳机圈，wifi，卡座，振动器，返回按键排线，振动键，开关键，音量键，感应线，感
应铁片，铁片，相架相圈，卡簧，卡针，卡托，听筒，尾插，音频线，中框，电池，贴片，触摸。。。
。。。等等；欢迎咨询！

  咨询电话：   18926111107     咨询qq：     77506132 

 

    收到货当天请您先不要装机，先用主板测试好，若出现问题请与我们 联系。在装机中或之后
出现的问题，我们不保。显示屏为易碎物品，发货前我们都会测试过确保没问题，包装方面也很妥当，
采用专用的小箱包装的，确保不会出现问题。非专业人士，建议把手机拿到专业的手机维修中心安装,对
于因买家自行拆卸安装导致液晶屏，触摸屏等手机配件。

detailed product description

 



for iphone 4 lcd with digitizer assembly 1.qc passed, packed strict 2.best sale service 3.6 months warranty 4.fast
delivery 

supply product:

we are a supplier and manufacturer of mobile phone parts, the products include mobile phone lcds, flex cable, touch
screens etc.

payment method:we accept payment of t/t,western union,when you finish your order,please inform us when you will
make a payment,we will start preparing goods once receiving buyer's t/t copy.delivery time:when you make a
payment, we will delivery the goods with 2-3 working days.shipping:we always ship the goods by specialized express
company like dhl,ups,ems,fedex and tnt,it's a door to door service and fast, but everything according to your
requirements.quality control:we have a professional qc team,each products are through strict test with inspection
machine and inspection before shippment,ensure the goods can be used to your country.packing:packed with anti-
static bag and foam box,ensure safety of goods.guarantee period:our guarantee period is 6 month,if the quality have
any problems,we have a good after sale service team will slove the quality problems for you. 

 

if you have interests in our products,please feel free to contact us,our sales team can provide the information what you
want to know,if we are not on line, please leave your name and your contact details,we will contact you asap.

"供应 iphone4内置电池 iphone4s原装拆机电池 苹果4代电池"的类型为锂电池，型号是iphone4，标准容量
为1420mAh,80g（mAh），品牌是iphone，产品认证为I9000，标称电压是3.7（V），适用机型为iphone4
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